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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  20/2022

ΑΠΟΦΑΣΗ  143/2022

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 26η Σεπτεμβρίου 2022, ημέρα Δευτέρα και ώρα 7:00 μ.μ.,  
συνέρχεται το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας στην 20η/2022 συνεδρίαση, που 
πραγματοποιείται στην «Αίθουσα Δημάρχου Χρήστου Μαλαπάνη» στο Ιστορικό Δημαρχείο, 
μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 92588/21-09-2022 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε 
σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος οι κ.κ. : 1) Πολίτης Δημήτριος, 
Πρόεδρος του Σώματος, 2) Αγγελή Μαρία, 3) Αγγελής Αναστάσιος (Τάσος), 4) Αθανασόπουλος 
Κωνσταντίνος, 5) Αναστασόπουλος Χρήστος, 6) Αντωνόπουλος Μιχαήλ, 7) Βασιλόπουλος 
Παναγιώτης (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 144), 8) Δρούγας Παντελής, 9) Ζαφειρόπουλος 
Ιωάννης, 10) Κανάκης Βασίλειος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 137 απόφαση), 11) Καραγιάννης 
Ανδρέας, 12) Κλάδης Παύλος, 13) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 14) Λαζαρίδης Γεώργιος 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 137), 15) Λιάππας Λεωνίδας, 16) Μάκαρης Εμμανουήλ – 
Λεονάρδος,  17) Μαλαπάνη Μαρία (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 141 απόφαση), 18) Μαρινάκης 
Σαράντος, 19) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 20) Μπασακίδης Νικόλαος, 21) Μπεχράκης 
Σταμάτης, 22) Νιάρχος Αναστάσιος, 23) Οικονομάκος Δημήτριος, 24)  Οικονομάκου Μαρία 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 141 απόφαση), 25) Σκοπετέας Αναστάσιος, 26) Σωφρονάς 
Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 141 απόφαση), 27) Τζαμουράνης Βασίλειος, 28) 
Τσαπόγας Κωνσταντίνος, 29) Φάβας Γεώργιος, 30)  Φαββατάς Δημήτριος (αποχώρηση στην 
υπ’ αριθμ. 140 απόφαση) και 31) Χριστόπουλος Ιωάννης  (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 145 
απόφαση).

Στη συνεδρίαση επίσης συμμετέχει μέσω τηλεδιάσκεψης (zoom) η κα Γκλεγκλέ Ελένη, μετά τη 
συναίνεση του Σώματος ότι συντρέχουν λόγοι αντικειμενικής αδυναμίας που δεν μπορεί να 
παραβρίσκεται στη συνεδρίαση.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αλειφέρη Καραθανάση 
Ελένη, 2) Δούβας Ιωάννης, 3) Κουζή Αντωνία (Τόνια), 4)  Κουκούτσης Δημήτριος, 5) Μπάκας 
Δημήτριος, 6) Μπάκας Ιωάννης, 7) Μπαρούνη Μαρία, 8) Σταματόπουλος Ευστάθιος και 9) 
Χειλάς Παναγιώτης. 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης και παραβρίσκονται ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της 
Δημοτικής Κοινότητας Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής 
Κοινότητας Αλαγονίας κ. Καζάκος Γεώργιος, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα 
που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώματος, κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία  του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Αθανασίου Βασιλόπουλου.
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……………………………………………………………………………………………………………...

Στη συνέχεια εισάγεται από τον Προεδρεύοντα τη συνεδρίαση, κ. Φάβα Γεώργιο, για συζήτηση 
το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης με τίτλο:

Επέκταση ωραρίου σχολικών καθαριστριών Δήμου Καλαμάτας.

Η με αριθμ. πρωτ. 93086/22-09-2022 σχετική εισήγηση της Διεύθυνσης Διοικητικών του 
Δήμου, 
η οποία ήταν στο φάκελο του θέματος μαζί με όλα τα αναφερόμενα στα έχοντας υπόψη αυτής 
και είχαν αποσταλεί στα  Μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου προς ενημέρωση, 
έχει ως εξής:

Θέμα : «Επέκταση ωραρίου σχολικών καθαριστριών δήμου Καλαμάτας»
Σχετικά : 

Έχοντας υπόψη:
Α) Την απόφαση του Γ.Γ. Περιφερείας Πελοποννήσου περί μεταφοράς υπαλλήλων με σχέση 

εργασίας ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου, ειδικότητας ΥΕ καθαριστών/-στριών από το Υπουργείο 
Παιδείας, Διά Βίου Μάθησης και Θρησκευμάτων στον νέο Καλλικρατικό δήμο Καλαμάτας. (ΦΕΚ 2087 
τΒ’ / 2010)

Β) το άρθρο 8 του νόμου 4368 (ΦΕΚ 21 τΑ’ / 2016) όπως αυτό τροποποιήθηκε με το άρθρο 87 
του νόμου 4483 (ΦΕΚ 107 τΑ’ /2017),

Γ) την με αριθμό πρωτοκόλλου 7208/27-01-2021 γνωμοδότηση της Νομικής Υπηρεσίας του 
Δήμου,

Δ) την συνταξιοδότηση τον μήνα Σεπτέμβριο 2022 δύο (2) ΙΔΑΧ πλήρους απασχόλησης
Ε) την αποχώρηση τριών (3) από τις επτά (7) Covid-19 σχολικές καθαρίστριες τον μήνα Μάϊο 

2022,
ΣΤ) τις υπηρεσιακές ανάγκες για την καθαριότητα των σχολικών μονάδων
Ζ) την θετική τοποθέτηση του Δημάρχου για το ανωτέρω θέμα
Η) τις σχετικές αιτήσεις των σχολικών καθαριστριών
Θ) την ύπαρξη επάρκειας πιστώσεων στους σχετικούς κωδικούς (αρ. πρωτ. 91239/19-09-2022)

ΕΙΣΗΓΟΥΜΕΘΑ

1ον την επέκταση της ημερήσιας απασχόλησής τους σύμφωνα με τον πίνακα που ακολουθεί :

TASOS
Ημερήσια  

Απασχόληση 

Α/Α Επώνυμο Όνομα Όνομα πατρός Από 
(ώρες)

Σε 
(ώρες)

1 ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ ΜΑΡΙΑ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 1,0 3,0

2 ΒΑΛΑΒΑΝΗ  
ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΥ ΚΑΝΕΛΛΑ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 3,0 5,0

3 ΒΑΣΙΛΑΔΙΩΤΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΙΩΑΝΝΗΣ 4,0 5,0

4 ΒΕΡΓΙΝΑΔΗ ΓΕΩΡΓΙΑ ΝΙΚΗΤΑΣ 3,5 5,0

5 ΒΛΑΧΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 3,0 5,0
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TASOS
Ημερήσια  

Απασχόληση 

Α/Α Επώνυμο Όνομα Όνομα πατρός Από 
(ώρες)

Σε 
(ώρες)

6 ΓΙΑΝΝΕΤΟΥ ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 4,0 5,0

7 ΔΙΠΛΑΡΗ ΑΔΑΜΑΝΤΙΑ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ 4,0 5,0

8 ΚΑΝΝΑ ΜΑΡΙΑ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2,5 5,0

9 ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ ΠΑΓΩΝΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 3,5 5,0

10 ΜΠΑΚΑ- ΚΑΝΝΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 1,0 3,0

11 ΠΕΡΔΙΚΟΥΛΗ ΕΛΕΝΗ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 3,0 5,0

12 ΠΛΙΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ ΦΩΤΙΟΣ 1,0 3,0

13 ΠΡΑΣΙΝΟΥ ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 3,0 5,0

14 ΣΑΚΚΑ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΧΡΗΣΤΟΣ 1,0 3,0

15 ΣΚΟΠΕΤΟΥ ΜΑΡΙΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 1,0 3,0

16 ΣΟΥΛΙΩΤΗ ΒΙΟΛΕΤΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 4,0 5,0

17 ΤΑΣΙΑΝΗ ΧΡΥΣΟΥΛΑ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣ 4,0 5,0

18 ΤΣΙΡΟΥ ΑΘΑΝΑΣΙΑ ΗΛΙΑΣ 1,5 3,0

19 ΦΩΤΑΚΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 1,5 3,0

20 ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΙΑ ΦΩΤΕΙΝΗ ΗΛΙΑΣ 3,5 5,0

21 ΧΡΥΣΟΒΕΡΓΗ ΘΕΟΔΩΡΑ ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ 1,5 3,0

ΣΥΝΟΛΑ ΗΜΕΡΑΣ 54,5 89,0

Σημειώνεται ότι η μηνιαία επιβάρυνση για τις ανωτέρω επεκτάσεις ανά κωδικό είναι :
Κ.Α. : 10.6021 «Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά 

και ειδικά τακτικά επιδόματα» 6.156,59€ 
K.A. 10.6052.04 «Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ» 1.733,35€
Μηνιαία δαπάνη δήμου : 7.889,94€

Επίσης, έχοντας επιπλέον υπ’ όψιν :
Α) την ύπαρξη επάρκειας πιστώσεων στους σχετικούς κωδικούς του προϋπολογισμού έτους 

2022 του δήμου μας, (των ΙΔΟΧ σχολικών καθαριστών/-στριών (αρ. πρωτ. 92858/22-09-2022).
Β) την σχετική αίτηση της σχολικής καθαρίστριας
Γ) την θετική τοποθέτηση του Δημάρχου για το ανωτέρω θέμα.

ΕΙΣΗΓΟΥΜΕΘΑ
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2ον τη μετατροπή της σχέσης εργασίας της κας Σκαλίδου Μαρίας από μερικής απασχόλησης 
σε πλήρη απασχόληση για το σχολικό έτος 2022-2023.

Σημειώνεται ότι η μηνιαία επιβάρυνση για την ανωτέρω μετατροπή σχέσης εργασίας ανά 
κωδικό είναι :

Κ.Α. : 10.6041.01 «Τακτικές αποδοχές σχολικών καθαριστριών (περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα)» 505,24€ 

K.A. 10.6052.04 «Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ σχολικών καθαριστριών» 135,26€
Μηνιαία δαπάνη δήμου : 640,50€

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ 
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ

Η ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ, ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ 
ΑΝΘΡΩΠΙΝΟΥ ΔΥΝΑΜΙΚΟΥ, ΠΑΙΔΕΙΑΣ, 

ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑΣ & Κ.Ε.Π. 

ΛΑΓΩΝΙΚΑΚΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΑΓΓΕΛΗ ΜΑΡΙΑ

 
Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής:

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Η κα Αγγελή έχει τον λόγο. 

Η εισήγηση αφορά την επέκταση ωραρίου ώστε να καλυφθούν ακόμα πιο 
αποτελεσματικά οι ανάγκες καθαρισμού των σχολείων, λαμβάνοντας υπόψη το 

γεγονός ότι πρόσφατα συνταξιοδοτήθηκαν 2 ΙΔΑΧ πλήρους απασχόλησης, έχουν αποχωρήσει 
ήδη 3 καθαρίστριες που είχαν προσληφθεί λόγω των συνθηκών COVID, λαμβάνοντας, επίσης, 
υπόψη τις αυξημένες ανάγκες καθαριότητας στα σχολεία και κυρίως σε νηπιαγωγεία που 
υπάρχουν μόνο καθαρίστριες που είναι περίπου 1 ή 1,5 ώρα που δεν είναι αρκετές, καθώς και 
τις αιτήσεις που έχουνε ήδη εδώ και πολύ καιρό καταθέσει οι καθαρίστριες. 
Κατά τα άλλα είναι ως η εισήγηση. 
Δεν ξέρω αν υπάρχουν ερωτήσεις. 

Έχουμε ερωτήσεις, κύριοι συνάδελφοι; 
Κύριε Κοσμόπουλε; 

Κύριε Τζαμουράνη; 

Μια ερώτηση. 
Στην εισήγηση γράφει ότι συνταξιοδοτήθηκαν 2 κατά συνέπειαν σε 

ημερήσια βάση είναι 2 επί 7,5 ώρες = 15. 

ΦΩΝΗ: …….. (δεν ακούγεται)

Έστω.  …  και αποχώρησαν και 3 COVID, οι οποίες υποθέτω ότι και αυτές… 

ΦΩΝΗ: …….. (δεν ακούγεται)

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Όχι, άλλο θέλω να πω.   

Απλώς υπάρχει αυτό για να δείξουμε ότι μειώθηκαν λίγο σε αριθμό οι καθαρίστριες 
που υπήρχαν μέχρι τώρα, οπότε αυξάνονται οι… 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ωραία. Άρα δεν γίνεται ο υπολογισμός ότι όσες ώρες… 

ΑΓΓΕΛΗ: Όχι, όχι. Όχι. Όχι, όχι. 

ΑΓΓΕΛΗ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΑΓΓΕΛΗ: 
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Μια ερώτηση είναι αυτή. 
Και η δεύτερη είναι: με ποια κριτήρια επελέγησαν οι καθαρίστριες που 

παίρνουνε 2 ώρες ακόμη ή μια ώρα ακόμη (;), δεν έχει σημασία.  

Γίνεται πολύ απλά. Αυτές που είναι 1 ώρα τις κάναμε 3 ώρες και αυτές που 
ήτανε 3,5 ώρες τις κάναμε 5 ώρες ή ……. (δεν ακούγεται)  Είναι δύο κατηγορίες. 

Γίνονται πεντάωρες αυτές που ήταν 3, 3,5, 4 ώρες, και αυτές που ήταν 1 ή 1,5 ώρα γίνονται 
τρίωρες. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δηλαδή, αυξήθηκε σε όλες τις καθαρίστριες; 

Σε όλες, σε όλες. Δεν έγιναν διακρίσεις. Σε όλες αυξήθηκαν. Και αυτό έχει ένα 
κόστος 8.000 τον μήνα επιπλέον στο Δήμο Καλαμάτας. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Μάλιστα. Από τους επικεφαλής έχει άλλος ερώτηση; Κύριε Μάκαρη. 

ΜΑΚΑΡΗΣ: Ναι. Δηλαδή, καταλαβαίνω ότι ικανοποιήθηκαν όλες οι αιτήσεις. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όλες, όλες. Των καθαριστριών.

ΜΑΚΑΡΗΣ: Των καθαριστριών.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  …….…. (δεν ακούγεται - εκτός μικροφώνου) 

ΜΑΚΑΡΗΣ: Σύμφωνα με τον Σύλλογό τους. Αυτό. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  …….…. (δεν ακούγεται - εκτός μικροφώνου)   

Να σας κάνω μια ερώτηση, κ. Δήμαρχε; 
Η μία είχε την ευκαιρία να γίνει πλήρους απασχόλησης. Αυτή πως…; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:   Αυτή είναι μεμονωμένη, στοχευμένη και θα είναι μοναδική. 

……… (διαλογική συζήτηση εκτός μικροφώνου)

Υπάρχει άλλος από τους επικεφαλής που θέλει να θέσει κάποια ερώτηση; Όχι. 
Απ’ τους δημοτικούς συμβούλους; Όχι. 

Τοποθετήσεις; Από τους επικεφαλής, τοποθετήσεις; 
Όχι ο κ. Κοσμόπουλος. 
Όχι, όχι, όχι. 
Ο κ. Οικονομάκος. 

Οι καθαρίστριες είναι μια πονεμένη ιστορία όλα αυτά τα χρόνια, δεν ξέρω αν 
υπάρχει αίτημα του Συλλόγου τους που γίνεται αυτό το βήμα τώρα, είναι 

ένα μικρό βηματάκι, ωραία, εντάξει και είναι προς το καλύτερο, αλλά δεν είναι αυτό που πρέπει 
να γίνει. Εγώ σας φέρνω το παράδειγμα του Δήμου Πάτρας, όλες φέτος έγιναν με 6,5 ώρες, 
έγιναν πλήρους απασχόλησης. Σε ένα Δήμο βέβαια με τεράστια χρέη, με χίλια δύο, όταν 
υπήρχανε τόσα προβλήματα. Αυτό πρέπει να γίνει. Το ’14 που παραλάβαμε εμείς είχε 22 
εκατομμύρια χρέη. 
Λοιπόν, θέλω να πω ότι υπάρχει η δυνατότητα να γίνει μονιμοποίηση των υπόλοιπων 
καθαριστριών, χρειάζεται να βρεθούν τα χρήματα και μπορούν να γίνουν πράξη. Αλλά δεν το 
θέλετε όλα αυτά τα χρόνια. Υπάρχουνε καθαρίστριες που έχουνε 10 χρόνια μερικής 
απασχόλησης 3 ώρες. 10 χρόνια με 3-3,5 κλπ. Λοιπόν, αυτές νομίζω ότι πρέπει να 
προχωρήσουμε, να γίνει το βήμα, να γίνουνε πλήρους απασχόλησης. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: 
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Και αν προχωρήσουμε στο θέμα μέχρι τις 5.30 θα έχουμε προβλήματα. Αν προχωρήσει αυτό 
που αναγγέλθηκε ότι θα πάει μέχρι τις 5.30 η ώρα η λειτουργία του ωραρίου του σχολείου. 
Λοιπόν, εκεί θα έχουμε προβλήματα και νομίζω ότι μπορούνε, έστω και τώρα, να γίνουνε 
κάποια βήματα. 

Μάλιστα. Υπάρχει κάποιος απ’ τους δημοτικούς συμβούλους; Όχι. 
Πάμε ψηφοφορία. 

Θέλετε να τοποθετηθείτε, κ. Χριστόπουλε; Αν θέλετε τον λόγο. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, μην κάνουμε πλακίτσες. 

Θα παρακαλέσω σε ήπιους τόνους όμως να κάνετε την τοποθέτησή σας. 
Ευχαριστώ.  

Πάντα σε ήπιους. Εσείς προκαλείτε. Σηκώνω το χέρι και λέτε: πάμε στην 
ψηφοφορία. Εντάξει. Αυτά είναι φτηνή πρακτική. Εντάξει. Αφού μου λες: 

ήρεμα και μετά μου λες: πάμε σε ψηφοφορία. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ. 

Και λες: μην προκαλείς.
Κύριε Πρόεδρε, οι καθαρίστριες είναι ξεκάθαρο ότι ήτανε ένα πεδίο που 

παιζόταν πολιτικό παιχνίδι στον Δήμο. Ξεκάθαρα. Ήτανε οι πιο χειρότερα αμειβόμενες, 
πρόπερσι το βάλαμε το ζήτημα και υπήρχανε αυτές οι απαντήσεις που είπε ο κ. Κοσμόπουλος, 
ότι είναι μεγάλο το κόστος, ερχόμαστε δυο χρόνια μετά και ένα μήνα μετά την έναρξη των 
σχολικών μονάδων. Τι μας εμπόδιζε να το κάνουμε πέρυσι, να έχουμε προετοιμαστεί και να 
αναλαμβάνανε δουλειά την 1η Σεπτεμβρίου; Να μην έχουμε όλο αυτό που έγινε την 1η 
Σεπτεμβρίου στα σχολεία; Το μπάχαλο; Γιατί με τον Νόμο του 2000…, πόσο πήγαμε (;), όταν 
υπέγραφε ο Χατζημιχάλης. Με αυτόν. Όταν ήτανε Περιφερειάρχης, κρατικός Περιφερειάρχης ο 
κ. Χατζημιχάλης. Μ’ αυτό τον Νόμο πήγαμε. Ξέραμε τη διαδικασία απ’ τα πέρσι, απ’ τα 
πρόπερσι. Την ξέραμε. Την αφήσαμε και την κάνουμε 25 Σεπτεμβρίου. 
Μπορούσαμε, λοιπόν, και να υπάρχει και μια, θα έλεγα, μία ισοκατανομή. Ξέρετε τι γίνεται 
τώρα; Ένα απέραντο, έρχονται οι καθαρίστριες κάθε μέρα και πάνε στη διοίκηση εκεί και λέει: 
πάρε με εδώ, διώξε με από κει, βάλε με εκεί πέρα, βάλε με εκεί πέρα. Ενώ αν υπήρχε το 
σταθερό πλαίσιο, υπήρχανε οι καθαρίστριες με μια ώρα στα νηπιαγωγεία, που παίρναν 
εξευτελιστικά ένα κατοστάρικο τον μήνα, προσπαθούσαν, μπορούσαμε, λοιπόν, απ’ την αρχή 
να το έχουμε λύσει. 
Αυτό πιστεύω ότι θα έπρεπε να λυθεί εχθές. 
Και το δεύτερο είναι: και οι ΙΔΑΧ ακολουθήθηκε μια διαδικασία πρωτόγνωρη. Στις 12 
Σεπτεμβρίου πήγαν πρώτα οι παπάδες και μετά οι καθαρίστριες. 

Συγνώμη, Γιάννη. Παρακαλώ τους κυρίους συναδέλφους λίγο ησυχία γιατί την 
ώρα που μιλάει αυτός που τοποθετείται δεν ακούγεται καθαρά στα πρακτικά. 

Παρακαλώ, συνέχισε. 

Και όταν θέσαμε το θέμα γνωρίσαμε και μια επίθεση ας πούμε, τέλος 
πάντων.  

Το ζήτημα είναι ξεκάθαρο. Άλλοι Δήμοι, εδώ, της Μεσσήνης, της Τριφυλίας, όλα αυτά δίπλα 
μας, αν υπάρχει μεγάλος φόρτος εργασίας κάντο 10 μέρες νωρίτερα. Κάντο 10 μέρες 
νωρίτερα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  ………. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 

Ναι, ταυτόχρονα άνοιξε, ο Δήμος Τριφυλίας στις 3 του μηνός, στις 3 του 
μηνός, ημέρα Δευτέρα, ο Δήμος Τριφυλίας ήταν στη θέση τους.. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πόσους πήρε Τριφυλίας;

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 10, 15, 20.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 30.   Εμείς  122.

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Ωραία. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πόσους πήρε η Κόρινθος; 60. Εμείς  122

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Συμφωνούμε, κ. Δήμαρχε, συμφωνούμε, κ. Δήμαρχε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ………. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)

Συμφωνούμε, κ. Δήμαρχε, συμφωνούμε. 
Τι σημαίνει αυτό; Ότι θα πρέπει να πάνε στις 12 του μηνός; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν πήγαν 12 του μηνός. 

12. 8 του μηνός Παρασκευή εμφανίστηκαν στα σχολεία. 12 η ώρα. Τη 
Δευτέρα είχε αγιασμό. Τη Δευτέρα είχε αγιασμό. 8 του μηνός είναι οι 

συμβάσεις, υπογράφτηκαν και παρουσιάστηκαν τη Δευτέρα οι καθαρίστριες. Εμείς 
υπογράφουμε τα παρουσιολόγια, κ. Πρόεδρε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ………. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)

Τα παρουσιολόγια εμείς τα υπογράφουμε. 
Ολοκληρώνοντας, λοιπόν, εγώ πιστεύω ότι είναι σε θετική κατεύθυνση, 

πάρθηκε τώρα, δεν ξέρω πώς θα γίνει τώρα η προσαρμογή όλων αυτών, θα θέλει μια 
διαδικασία, γιατί τώρα θα υπάρχει επικάλυψη σε κάποια σχολεία. Μία που έγινε από 3  5 θα 
πρέπει να φύγει μια άλλη, ΙΔΑΧ. Δεν θα πρέπει να φύγει; Δεν θα πρέπει να φύγει μια ΙΔΑΧ; 
Άμα έχουμε τις ίδιες ώρες. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το σχολείο αυτό έχει παραπάνω ώρες. ………. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)

Λοιπόν, γι’ αυτό έπρεπε να υπάρχει ένας σχεδιασμός. Φάνηκε ότι δεν 
υπάρχει ένας σχεδιασμός. Ψηφίζουμε, λοιπόν, ΥΠΕΡ και κλείνω ότι σχολείο 

σημαίνει ίσες ευκαιρίες. Μια απάντηση στα προηγούμενα. Να μπορείς να δίνεις ίσες ευκαιρίες 
προς όλους. Και στον φτωχό και στον ταλαιπωρημένο και σ’ αυτόν που είναι στο περιθώριο το 
κοινωνικό. Αυτό σημαίνει σχολείο. Εε αυτό θα το υπηρετώ εγώ, ό,τι και να λένε. 

Ευχαριστούμε πολύ, κ. Χριστόπουλε. 
Πάμε στην ψηφοφορία. 

ΑΓΓΕΛΗ: Κύριε Πρόεδρε, να πω κάτι; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Μαρία. 

Ο κ. Χριστόπουλος γενικά προβαίνει…, συνήθως είναι πολύ αγενής, σήμερα ήταν 
συγκρατημένος, και συχνά… 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν σας άκουσα. 

ΑΓΓΕΛΗ: Λέω συνήθως είστε αγενής, σήμερα ήσασταν συγκρατημένος. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΑΓΓΕΛΗ: 
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ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Δηλαδή τι χαρακτηρισμός; Τι χαρακτηρισμός είναι αυτός; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Κυρία Αγγελή, σας παρακαλώ. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Τι θα γίνει; Δικαστική κρίση περνάμε εδώ; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Σας παρακαλώ. 

Λοιπόν, να πω κάτι. Να συμπληρώσω κάτι που ίσως δεν το γνωρίζετε. 
Βάσει του άρθρου 87 του Νόμου 4368/2016… 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Κύριοι συνάδελφοι, κύριοι συνάδελφοι! Δεν ακούγεται η ομιλήτρια. 

Λέω βάσει του άρθρου 87 του Νόμου 4368/2016 οι καθαρίστριες μπορούν να 
απασχολούνται και σε διαφορετικές σχολικές μονάδες από εκείνες της τοποθέτησής 

τους. Σε επιπλέον. Οπότε δεν χρειάζεται να διώξουμε κάποια από ένα σχολείο αλλά μπορεί η 
ίδια κυρία να πηγαίνει σε επιπλέον σχολεία για να καλύπτει άλλες ανάγκες. Οπότε αυτό που 
λέτε ότι θα έπρεπε να υπάρχει ένας προγραμματισμός είναι λίγο άκυρο. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτό σας είπα και εγώ. 

ΑΓΓΕΛΗ: Τι μας είπατε; 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Τι σας είπα εγώ το διαφορετικό; 

ΑΓΓΕΛΗ: Τώρα λέτε ότι θα πρέπει να φύγει. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Εσείς είπατε ότι φέρομαι με αγένεια. Αυτό σας είπα. 

ΑΓΓΕΛΗ: Όχι, λέω, δεν καταλάβατε. Τι είπατε; 

Ξέρετε ότι δεν μπορεί να αλλάξει μια καθαρίστρια από πρωί να την κάνουμε 
απόγευμα; Γίνεται μάχη. Γιατί έχει κανονίσει τη ζωή της. Πόσο μάλλον να 

πάει σε άλλη σχολική μονάδα. Αυτό σας λέω και εγώ. 

ΑΓΓΕΛΗ: Όχι…

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: ……… (δεν ακούγεται)

Ολοκληρώσαμε, ολοκληρώθηκε η διαδικασία, σας παρακαλώ, πάμε στην 
ψηφοφορία. 

ΑΓΓΕΛΗ: Απλά πάλι δεν καταλάβατε τι του είπα. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Λοιπόν, κ. Κοσμόπουλε. 

ΓΚΛΕΓΚΛΕ: Συγνώμη, κ. Φάβα. Κύριε Φάβα, συγνώμη. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Συγνώμη, κα Γκλεγκλέ, δεν σας άκουσα, ναι. 

Ναι, δεν πειράζει, δεν πειράζει. 
Κυρία Αγγελή, να ρωτήσω κάτι; Τι σημαίνει ότι οι καθαρίστριες θα φεύγουν και θα 

πηγαίνουν και σε άλλες σχολικές μονάδες; Θα ήθελα μία εξήγηση σ’ αυτό. 

ΑΓΓΕΛΗ: 

ΑΓΓΕΛΗ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΓΚΛΕΓΚΛΕ: 
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ΑΓΓΕΛΗ: Δεν ακούω, συγνώμη. Δεν άκουσα τι είπατε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Λίγο πιο δυνατά, κα Γκλεγκλέ. 

Ναι, ναι. Θα ήθελα να μάθω, να ρωτήσω την κα Αγγελή, τι σημαίνει ότι οι 
καθαρίστριες από ένα σχολείο θα φεύγουν και θα πηγαίνουν να συμπληρώνουν 

αλλού. 

Ότι βάσει Νόμου μπορούν να τοποθετηθούν και σε άλλα σχολεία, όχι να φύγουν 
από το σχολείο που είναι, οι επιπλέον ώρες, δηλαδή, αν για το σχολείο τους είναι 

υπεραρκετές μπορούν να καλύπτουν και άλλα σχολεία. 

Ποιος θα το κρίνει αυτό, κα Αγγελή, αν είναι υπεραρκετές; Γιατί τώρα τελευταία 
μας ζήτησε η Σχολική Επιτροπή να κάνουμε μία ενημέρωση για τις αίθουσες. 

Όταν ένα σχολείο έχει 15 γραφεία και κατά περίεργο τρόπο δεν υπολογίζονται οι τουαλέτες, 
λες και τις τουαλέτες πρέπει να πάει να τις πλύνει ο διευθυντής ας πούμε, έτσι (;), ή ο 
καθηγητής, όταν υπάρχουνε 15 αίθουσες και 4 τουαλέτες και δεν τις υπολογίζετε, πώς θα 
φύγει αυτή η γυναίκα και θα πάει και σε άλλη σχολική μονάδα να καθαρίσει; Δεν το 
καταλαβαίνω …

ΑΓΓΕΛΗ: Κυρία Γκλεγκλέ, δεν είπαμε ότι θα φύγει υποχρεωτικά, είπαμε ότι δύναται να φύγει. 

Κυρία Γκλεγκλέ, συγνώμη Μαρία, η συνάδελφος αναφέρθηκε απλά στη 
νομοθεσία, δεν εξειδίκευσε κάτι, νομίζω δεν χρειάζεται περαιτέρω να το 

αναπτύξουμε. 

ΓΚΛΕΓΚΛΕ: Όχι, όχι, δεν μιλάω για το δικό μας, καταρχάς… 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Απλά στη νομοθεσία αναφέρθηκε η συνάδελφος. 

Ναι, ναι, ναι. Κύριε Φάβα, θέλω να καταλάβετε και όταν μιλάω δεν αναφέρομαι 
μόνο στο δικό μου το σχολείο. Τυγχάνει να είμαι καθηγήτρια πάρα πολλά χρόνια 

και τυχαία έχω βρεθεί στη Θουρία. Αύριο-μεθαύριο μπορεί να είμαι στην Καλαμάτα. Θεωρείτε, 
δηλαδή, ότι όταν είμαι στην Καλαμάτα δεν θα μιλάω γι’ αυτό το θέμα; Για τις καθαρίστριες; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Όχι, όχι, δεν λέμε αυτό, προς Θεού. 

ΓΚΛΕΓΚΛΕ: Το θέμα καθαρίστριες …

Λοιπόν, πάμε στην ψηφοφορία. Πάμε στην ψηφοφορία, κύριοι συνάδελφοι. 
Η «Καλαμάτα Μπροστά». Κύριε Κοσμόπουλε; 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: ΝΑΙ, ΝΑΙ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: «Πρότυπος Δήμος»; 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: ΝΑΙ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: «Καλαμάτα Ξεκινάμε»; 

ΛΙΑΠΠΑΣ: ΝΑΙ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: «Πρωτεύουσα Δύναμη»; 

ΣΚΟΠΕΤΕΑΣ: ΥΠΕΡ. 

ΓΚΛΕΓΚΛΕ: 

ΑΓΓΕΛΗ: 

ΓΚΛΕΓΚΛΕ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΓΚΛΕΓΚΛΕ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: «Ανοιχτός Δήμος – Ενεργοί Πολίτες»; 

ΜΑΚΑΡΗΣ: ΥΠΕΡ. 

 «Καλαμάτα, Τόπος Ζωής»; Όχι. 
«Λαϊκή Συσπείρωση»; 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: ΥΠΕΡ. 

«Καλαμάτα, Πόλη Ενωμένη»: δεν έχουμε κάποιον. 
«Ανεξάρτητη Συμμαχία Πολιτών»; ΝΑΙ, κ. Αντωνόπουλε. Μιλάτε, μην μου 

κάνατε καταφατικά, μιλάτε, πείτε ναι. Να ακουστείτε, για τα πρακτικά. 
Κλάδης Παύλος; 

ΚΛΑΔΗΣ: ΥΠΕΡ. 

Αγγελή Μαρία; 

ΑΓΓΕΛΗ: ΥΠΕΡ. 

Ο κ. Δούβας δεν είναι εδώ. 
Ο κ. Ζαφειρόπουλος; 

ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΣ: ΥΠΕΡ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Ο κ. Καραγιάννης; 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: ΥΠΕΡ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: Χειλάς Παναγιώτης; Δεν είναι εδώ. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης,  αφού λαμβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 
3852/2010, όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Υιοθετεί την με αριθμ. πρωτ. 93086/22-09-2022  εισήγηση του της Διεύθυνσης 
Διοικητικών του Δήμου Καλαμάτας, η οποία καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό 
της απόφασης αυτής, και σύμφωνα με όσα αναφέρονται  σε αυτή:  

Ι.   Εγκρίνει την επέκταση της ημερήσιας απασχόλησης σχολικών καθαριστριών  
του Δήμου Καλαμάτας σύμφωνα με τον πίνακα που ακολουθεί :

TASOS
Ημερήσια  

Απασχόληση 

Α/Α Επώνυμο Όνομα Όνομα πατρός Από 
(ώρες)

Σε 
(ώρες)

1 ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ ΜΑΡΙΑ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 1,0 3,0

2 ΒΑΛΑΒΑΝΗ  
ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΥ ΚΑΝΕΛΛΑ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 3,0 5,0

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ:

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 
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TASOS
Ημερήσια  

Απασχόληση 

Α/Α Επώνυμο Όνομα Όνομα πατρός Από 
(ώρες)

Σε 
(ώρες)

3 ΒΑΣΙΛΑΔΙΩΤΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΙΩΑΝΝΗΣ 4,0 5,0

4 ΒΕΡΓΙΝΑΔΗ ΓΕΩΡΓΙΑ ΝΙΚΗΤΑΣ 3,5 5,0

5 ΒΛΑΧΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 3,0 5,0

6 ΓΙΑΝΝΕΤΟΥ ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 4,0 5,0

7 ΔΙΠΛΑΡΗ ΑΔΑΜΑΝΤΙΑ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ 4,0 5,0

8 ΚΑΝΝΑ ΜΑΡΙΑ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 2,5 5,0

9 ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ ΠΑΓΩΝΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 3,5 5,0

10 ΜΠΑΚΑ- ΚΑΝΝΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 1,0 3,0

11 ΠΕΡΔΙΚΟΥΛΗ ΕΛΕΝΗ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 3,0 5,0

12 ΠΛΙΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ ΦΩΤΙΟΣ 1,0 3,0

13 ΠΡΑΣΙΝΟΥ ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 3,0 5,0

14 ΣΑΚΚΑ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΧΡΗΣΤΟΣ 1,0 3,0

15 ΣΚΟΠΕΤΟΥ ΜΑΡΙΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 1,0 3,0

16 ΣΟΥΛΙΩΤΗ ΒΙΟΛΕΤΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 4,0 5,0

17 ΤΑΣΙΑΝΗ ΧΡΥΣΟΥΛΑ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣ 4,0 5,0

18 ΤΣΙΡΟΥ ΑΘΑΝΑΣΙΑ ΗΛΙΑΣ 1,5 3,0

19 ΦΩΤΑΚΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 1,5 3,0

20 ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΙΑ ΦΩΤΕΙΝΗ ΗΛΙΑΣ 3,5 5,0

21 ΧΡΥΣΟΒΕΡΓΗ ΘΕΟΔΩΡΑ ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ 1,5 3,0

ΣΥΝΟΛΑ ΗΜΕΡΑΣ 54,5 89,0

Η μηνιαία επιβάρυνση για τις ανωτέρω επεκτάσεις ανά κωδικό  είναι :
Κ.Α. : 10.6021 «Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται βασικός μισθός, δώρα 
εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα» 6.156,59€ 
K.A. 10.6052.04 «Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ» 1.733,35€
Μηνιαία δαπάνη Δήμου : 7.889,94€

 
ΙΙ.  Εγκρίνει τη μετατροπή της σχέσης εργασίας της κας Σκαλίδου Μαρίας από 

μερικής απασχόλησης σε πλήρη απασχόληση για το σχολικό έτος 2022-2023.
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Η μηνιαία επιβάρυνση για την ανωτέρω μετατροπή σχέσης εργασίας ανά 
κωδικό είναι :
Κ.Α. : 10.6041.01 «Τακτικές αποδοχές σχολικών καθαριστριών 
(περιλαμβάνονται βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά τακτικά 
επιδόματα)» 505,24€ 
K.A. 10.6052.04 «Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ σχολικών καθαριστριών» 
135,26€
Μηνιαία δαπάνη Δήμου : 640,50 €

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Πολίτης Δημήτριος  1. Αγγελή Μαρία

2. Αγγελής Αναστάσιος (Τάσος)

3. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος 

4. Αναστασόπουλος Χρήστος

5. Αντωνόπουλος Μιχαήλ

6. Βασιλόπουλος Παναγιώτης

7. Γκλεγκλέ Ελένη

8. Δρούγας Παντελής

9. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης

10. Κανάκης Βασίλειος

11. Καραγιάννης Ανδρέας

12. Κλάδης Παύλος 

13. Κοσμόπουλος Βασίλειος

14. Λαζαρίδης Γεώργιος

15. Λιάππας Λεωνίδας

16. Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος

17. Μαλαπάνη Μαρία

18. Μαρινάκης Σαράντος 

19. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

20. Μπασακίδης Νικόλαος

21. Μπεχράκης Σταμάτης

22. Νιάρχος Αναστάσιος
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23. Οικονομάκος Δημήτριος

24. Οικονομάκου Μαρία

25. Σκοπετέας Αναστάσιος

26. Σωφρονάς Γεώργιος

27. Τζαμουράνης Βασίλειος

28. Τσαπόγας Κωνσταντίνος

29. Φάβας Γεώργιος

30. Φαββατάς Δημήτριος

31. Χριστόπουλος Ιωάννης

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Λύρας Παναγιώτης

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                          
ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΛΑΓΟΝΙΑΣ

Καζάκος Γεώργιος

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ Ι. ΠΟΛΙΤΗΣ
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